
Protokoll 2023-10-09 Söderbärke kyrkbåtsförening 

 

Närvarande: Emma Eriksdotter, Lars Annerman, Kerstin Ernebrink,                  
Charlotta Wähner, Nils-Olov Olsson,  Kent Olsson,  

1. Mötet öppnades av ordföranden Emma Eriksdotter 
2. Den föreslagna dagordningen godkändes. 
3. Föregående protokoll lades till handlingarna. 
4. Kassören redogjorde för ekonomin. På kontot finns 80.986 kr 

65 st betalande medlemmar, 22 st. har betalt träningsavgift. 
Det finns ej förfallna fakturor på 3.900 kr 
Kräftskivans intäkter blev 2.700 kr. Utgifterna gick på 9.602 kr.              
Det innebär en kostnad för kräftskivan på 6.902 kr. 

5. Aktiviteter 
a) Kultur  

arrangemanget. Lars Annerman tar reda på var och hur de som kan 
medverka som volontärer kan anmäla sig.  

b) Motionsrodden- Säsongen har sett fin ut. Minst en bår varje söndag. 
Under juli var det under torsdagar motionsrodd kl. 12, det var 
uppskattat och båten blev fylldes på med roddare varje gång. 

c) Tävlingsrodden- Ett diplom till årets vinnare är under arbete. 
Föreningen bjuder in lagledaren med medföljande till julgröten den 
8/12, för diplomutdelning. 

d) Uthyrning  
e) Underhåll/rep/bygg- den 10/10 hålls ett styrelsemöte i hemvärnet i 

Fagersta, de ska fatta beslut om att Söderbärke kyrkbåtsförening 
kan förvara Hallstabåtarna och trailern i hemvärnets lada. 
Släpet behöver besiktigas till våren. Den administrativa 
överlåtelsen är inte klar än. 

f) Årets julgröt planeras till fredagen den 8/10 i Söderbärke 
församlingshem. Kerstin Ernebrink skickar ut inbjudan när den är 
klar. Musikunderhållning planeras. Karin Johansson tillfrågas för 
grötkokning. Matplaneringen är rutin numera. 
 
Kräftskivan den 30/9 var uppskattad. 26 personer kom. Sigon och 
Tommy spelade och underhöll. Det var trevligt.  
 

Nästa styrelsemöte 20/11 kl 18 i Söderbärke församlingshem. 

 


